
Volleyball 2022 

Overskriften for sæsonen under et hele skal egentlig lyde: ”Coronafri igen – ENDELIG!” 

Ved sæsonafslutningen sidste forår stod det klart at vi ville mangle spillere fra starten af efterårssæsonen. 
Vores unge spillere skulle nemlig på efterskole, så der ville kun være 5 spillere tilbage på holdet. Jeg 
overvejede om afdelingen helt skulle nedlægges. 

Gode råd var dyre, så på et spillermøde i efteråret blev der lavet et facebookopslag der gav resultat. Ret 
hurtigt stødte yderligere 5 spillere til holdet og i februar i år dukkede yderligere 2 spillere op. Alt i alt 
betyder det at afdelingen nu råder over 12 spillere. Det har derfor også smittet af på fremmødet, så kun 
sjældent har det været nødvendigt at aflyse en spilleaften i sæsonen.  

På trods af fremgangen udviser regnskabet alligevel et underskud, hvilket kun er 2. gang i afdelingens 10-
årige historie, på tkr. 1,4. Det bunder primært i øgede mødeudgifter.  

Vores SMS-tilmelding til spilleaftenerne fungerer bare supergodt, så herfra skal igen lyde en stor tak til 
Martin Refsgaard Christensen. 
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